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      Peter Hedmark 
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Årsmötet hölls 7 april 2022  

 

Föreningen har haft antalet 3 st protokoll förda styrelsemöte.   

Samt 1 stycken medlemsmöten. 

Annica Matsson och Kim Haag deltog på Nedre Norras distriktsårsmöte, vilket i år inte 

hade förberetts och det saknades flertalet dokument. Rättvik Boda MK och några fler 

klubbar ansåg inte att det vara genomfört demokratiskt och enligt Nedre Norras egna 

stadgar. En skrivelse lämnades in till förbundsstyrelsen. 

På arrangörsmöte MX deltog Annica Matsson, Daniel Norén och Magnus Olsson.  

Samt Fredrik Martinsson i rollen som banbesiktare. 

Föreningen 

Medlemmar 

Vi har haft 129 medlemmar under året. 

Öppet hus  

Klubben hade säsongsöppning för medlemmar 2022-05-01. 
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Ekonomi 

Klubben har en mycket god likviditet och ökade med 15.779kr till 387.171kr per 

2022-12-31. Medlemsavgifterna minskade med 19.190kr men försäljning av 

annonsplatser ökade till 27.000kr. Anmälningsavgifter är för Dalacross och serietävling 

som tillsammans gav 84.785kr. Maskinunderhåll 14.716kr består av ersättningar till 

nominerade förare och reseersättning till förare på Lag-SM. Försäljning i kiosken gav 

42.533kr. Resultatet före avskrivningar är 15.699kr men efter avskrivningar av byggnad 

och traktor så har vi tyvärr ett negativt resultat på 37.414kr.    

Arbetsdagar           

24/4 inför banöppning. 

16/5 en hel arbetsvecka med att sortera material till banan. 

16-17/7 inför Dalacrossen 

31/7 Backtävling CCW 

23/10 säsongstängning av anläggningen. 

Klubbtröjor           

lubben tog undersäsongen upp beställning på 26st klubbtröjor med namn och 

nummertryck. 

 

Arbetsinsatser 

Klubben har i samverkan med CCW arrangerat Classic Car Weeks backtävling som gav 

22.472kr. 

 

Kiosk 

Kiosken var öppen på crosskolan, KM och bemannades av föräldrar till barnen som deltar 

i crosskolan. Årets försäljning nådde nästa rekord med 93.934kr i försäljning. 

 

Klubbfest 

Arrangerades inte pga bristande alternativ efter Corona. Rättvik Bowling och krog hade 
minskat ner verksamheten och tagit bort banorna, därav fanns inga lämpliga 
familjevänliga alternativ. 

Nomineringar 
Styrelsen nominerade Backa Tommy Persson till fri banavgift 2022, som årets banvärd 
2021. 
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2 förare har rapporterat in resultat för tävlingssäsongen 2021 och styrelsen har beviljat 
ersättning till dessa två. Angelina Matsson fick 5.000kr och Sebastian Asp 3.500kr. 

Hemsidan 

Under året har Annica Matsson hållit hemsidan uppdaterad och försökt få in 

racerapporter med varierad framgång. 

Vi har jobbat på att allt som kommunicerade ut ska läggas upp på hemsidan och sedan 

kopplats till Facebook. RF har sagt upp avtalet och hemsidan i dess form den är nu 

upphörde vid årsskiftet. 

Utbildning  

Annica har arrangerat två utbildningar för klubbens äldre tävlingsåkare. 

klubben har utbildat 9st Guldhjälmsförare. 

4st tävlingsledare har fortbildat sig. 

 

Anläggningen Banan  

Banlicensen förnyades på hösten i ytterligare 2 nya år 

styrelsen har bedömt att befintliga huset på Folkrace inte är värt att flytta utan 

projekteringen för ett nybygge har påbörjats. 

 

Bangrupp 

Bangruppen bildades i fjol, men har inte varit så aktiv inget möte har varit under under 

året, men viss kommunikation har sköts via Facebook.     

 

Banvärdar/träningsdagar  

Banan har varit öppen för fria träningar två dagar i veckan för MX. Ansvariga för dessa 

dagar är medlemmar som tilldelas en banvärdsdag.     

Fysträning 

Träning under vinterperioden har bedrivits i klubbens regi för förare, mekaniker och 

depåpersonal på årets inomhusträningar som hållits i Gärde gymnastiksal. Välplanerade 

träningar som stärkt både kropp och knopp med utmanande koordinationsövningar, 

träningsdagar har varit måndagar och onsdagar november-mars.  

 

MX 

Crosskola           
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Har genomförts 6 ggr på våren och 6 ggr på hösten med grupper som delas in utifrån 

kunskapsnivå. Uppskattad och välbesökt 62 stycken inskrivna förare.  

 

 

 

Tävlingsgrupp 

Från i år bestämde styrelsen att man antigen är med i crossskolan eller grupp 5 och 

gruppen har haft riktlinjer att man ska ha tävlingslicens för RBMK för övrigt har den  varit 

öppen för alla. 

Vi inledde med två utbildningstillfällen en i januari och en i februari, där vi pratade om 

hur man kan lägga sin träningsplan och doping m.m. 

Alla förare har satt sina mål och en plan hur man ska uppnå dem.  

I mars hyrde vi MX Indoor och i april hade vi träningsläger på Arlandabanan tillsammans 

med Mockfjärd MK. 

Från slutet av April hade vi organiserad träning två gånger i veckan. Där vi på måndagar 

var på Råberget onsdag i Mora på deras öppna träning tillsammans med deras åkare.  

Vi var med på en av crosskolans trängningar. 

I Maj hade vi en heldag i Älvdalen och i juni en heldag på RG3 Raceway med Mats Nilsson 

som tränare. I juli spelade vi paintball och hade avstämning och åt lite gott på 

Raststugan. I Augusti var vi i Snisbodarna. 

Sista organiserade träningen var i september och det summera strax över 40 

sammankomster. Som under ledning av Peter Hedmark och Lele Matsson på banan och 

Annica Matsson som koordinatör, uppvärmningsansvarig. 
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ENDURO  

Året 2022 startade med ett snöspår som drogs hösten 2021 och användes fram till 

Tjällossningen. Spåret hölls stängt fram till marken torkat upp och sommarsäsongen 

inlades med en förberedande arbetsdag då vi gick spåret och diskuterade eventuella 

nydaningar för att öka på längden. Vi delade även upp spåret i olika ansvarsområden och 

för delade på dom närvarande för att kunna utföra arbete när det passar i stället för att 

vara bundna till arbetsdagar. Under våren tillkom en ny dragning i spårets övredel som 

gjorde spåret lite längre. Den nedre sträckningen nedanför gamla folkracebanan 

beslutades att vi endast använder vintertid då den är onödigt blöt på sommaren. 

Två arbetsdagar anordnades under året. 

Banlicensen förnyades på hösten och i samband med det hölls ett medlemsmöte 10/11-

22. 

Spåret hålls vintertid öppet alla dagar men kräver att träning aviseras att en ansvarig via 

Facebookgruppen. Spåret är öppet för gäståkare men kräver att någon klubbmedlem är 

på plats och är träningsansvarig. 

Sommartid är träningsdagar torsdagar och söndagar med samma förfarande som ovan. 
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Rättvik Boda Mk hade 25st startande i 9 olika klasser i Gotland Grand National på 

Gotland som är världens största endurotävling. Bästa resultat hade Joakim Haag med en 

hedrande 3:plats i sin klass Veteran 1975-1985. 

Läger  

Årets läger arrangerades i Rättvik tillsammans med Mora MK, efter avslutat läger bjöds 

Mora MK in till KM-final i Rättvik.  
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Tävling 

KM 

Klubben genomförde fem deltävlingar varav dubbla heat på den sista deltävlingen.  

klubbmästare 2022 

Stora hjul Jonas Gruvris 

U17 Hugo Persson 

85U Max Andersson 

86 GH Oscar Norén 

65 GH Olle Hammarbäck 

Mini Leo Johansson 

 

Tävlingar MX 

Under året har vi haft många förare som tävlat både i distriktet och nationellt. 

 

Johan Halvarsson slutade 31:a i MX1 SM, NNMX seger på hemmabanan  

med bäst placering SM 16:e totalt i Västerås 

Sebastian Asp kvalade in till 3st SM deltävlingar. 

 

Jonas Gruvris tog genom sin 3:e plats i totalen på JSM en elitlicens till denna säsong. 

Han kom även på totalen i Sverige Cupen på en 5:e plats MX2.  

 

Angelina Matsson placerade sig som 2:a på totalen i Sverige Cupen på poängen 164 och 

1.an hade 168 poäng. I SM placerades hon sig på en 17:e plast i totalen.  

 

Filip Svan kom på en 3:e plast i NNU Biketown 

Emmi Norén 12:e totalt NNU, 2:a plats i Stångebroslaget och 4:e plats i USM Girls 85. 

Oscar Norén kvalade in i A final i samtliga GH tävlingar han körde och tog några 

pallplatser, samt 6:a i Stångebroslaget. 
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Dalacrossen 

Klubben hade 10st förare med och flera fina framstående prestationer. På pallen i 

totalen kom Jonas Gruvris 1:a i Junior Elit. I dam kom Angelina Matsson 2:a 

Serielaget MX 

Klubben startade i år med en Kick off med serieåkarna 

där förarna bestämde att målet i år skulle vara att ta 

sig till Lag SM. Målet uppnåddes och på Lag SM 

representerad Henrik Lundvall, Jonas Gruvris och 

Angelina Matsson klubben. 

Klubben har representerats i distriktet med två lag. 

Lag 1 slutade på en hedrande 3:e plats av 18 lag. 

Lagledare har varit Magnus Ohlsson, Peter Hedmark 

och Lele Matsson  

    

Riks idrottsgymnasiet 

Till i år startade Svemo upp sitt elitidrotts gymnasiet RIG i Sävsjö/Vrigstad i Småland. 

Klubben har en förare, Angelina Matsson som tillsammans med 7 andra förare i vårt 

avlånga land blivit uttagna ditt. 
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Styrelsen tacka för förtroendet  

 

……………………………………………………………  …………………………………………………………….. 

Joakim Haag      Björn Andersson 

Ordförande:      Kassör:    

 

 

…………………………………………………………….  ……………………………………………….……………….. 

Sandra Blom     Magnus Olsson 

Sekreterare      Banvärdsansvarig 

 

 

………………………………………………………………  …………………………………………………….…………. 

Daniel Norén      Fredrik Martinsson 

Enduro/ Miljöansvarig    Utbildningsansvarig 

 

………………………………………………………………..  …………………………………………………………………. 

Anders Liss      Martin Winter 

GDPR       Banan 

 


